
 
Romlund Jagtforening. 

Stiftet 19. juni 1933.   Medlem af Danmarks Jægerforbund 

 

 

Generalforsamling.  

Mandag den 22. januar. 2024. 

Kl. 19.00 
 

                                                                                                               

 Dagsorden. 

 
1. Valg af dirigent. 

2. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden 

 sidste ordinær generalforsamling. 

3. Fremlæggelse af det af revisoren gennemgåede årsregnskab til godkendelse. 

4. Indkomne forslag. 

5. Fastlæggelse af kontingent. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

A) Aage Kleppe-Hansen.  Villig til genvalg. 

B) Lars Stentebjerg.          Villig til genvalg. 

C) Jens Dalgaard.              Villig til genvalg.                                                                          

               

7. Valg af bestyrelsessuppleant (for 1år)                                     

  

8. Valg af revisor (for 1 år)                         

            Valg af revisorsuppleant (for 1år)        

      9. Evt.                                  

      

  



 

Kl. 19.00 – Formanden byder velkommen og en særlig velkommen til vores 

æresmedlem og de medlemmer der er her første gang 

Jens Thomsen foreslås som dirigent 

 

Pnt1.  

Jens Thomsen vælges af forsamlingen som dirigent og dirigenten starter med 

at fastslå at generalforsamlingen er korrekt indkaldt på hhv. hjemmesiden, 

Facebook samt blader Jæger, og er dermed beslutningdygtig. 

 

Pnt2. 

Formanden fremlægger beretningen, særligt kan nævnes at vi i 2023 har 156 

medlemmer, hvilket er 10 mere end 2022 

 

Der er ingen kommentar til beretningen  

 

Jens Thomsen med en besked fra den tidligere Mårhundegruppe Viborg.  

Da jægerrådet har overtaget alle aktiviteter ifb. med mårhunderegulering i 

Viborg kommune, har Mårhundegruppen valgt at opløse sig selv og gjort 

kassen op. Der var et lille overskud hvoraf mårhundegruppen Viborg tildeler 

Romlund Jagtforening kr. 2.300,- idet Romlund Jagtforening har været 

medvirkende til at mårhundejægere i Viborg kommune bl.a. har kunne teste 

natudstyr på vores 100 m bane. 

 

Vi i Romlund jagtforening er meget taknemmelige for gaven. 

 

Sparkær/Mønsted Jagtforening tildeles ligeledes et beløb som tak for hjælpen 

med opstart af Mårhundegruppen Viborg, bl.a. med hjælp af indkøb af vildt 

kameraer 

 

Beretningen godkendes af forsamlingen 

 

Pnt.3  

Kasseren fremlægger regnskabet, hvor han ønsker at fremhæve et par punkter 

- Der har været en generel nedgang i skydningerne, hvilket måske kan 

skyldes de generelle prisstigninger på hhv. lerduer samt ammunition. Det er 

ikke kun os der oplever tilbagegang i skydninger. Det gør man stort set alle 

steder 

- Af regnskabet fremgår også den gode trend med søgning af tilskud, hvilket 

vi selvfølgelig vil forsøge at følge op på også i 2024, hvor næste projekt 

kunne være forsættelse af renoveringen af svalegangen og/eller med opkøb 

af jord ifm. fremtidssikring af flugtskydningsbanen. 



- Et tilbageblik på regnskaberne tilbage til 2016, vil afsløre at vi har 

investeret i alt ca. kr. 300.000, - i vores forening, hvilket primært er drevet 

af fonds tilskud 

- Den afsluttende bemærkning er at det ser fornuftigt ud. 

 

Pnt. 4  

Ingen indkomne forslag 

 

Pnt. 5  

Da økonomien ser fornuftig ud er det bestyrelsens forslag at kontingentet 

fastholdes på nuværende niveau.  

Der er ingen kommentar fra forsamlingen. Forslaget vedtages 

 

Pnt.6 

Bestyrelsesmedlemmerne Aage Kleppe-Hansen, Lars Stentebjerg og Jens 

Dalgaard er på valg og alle tre er villig til genvalg 

Forsamlingen vælger alle tre for en ny periode 

 

Pnt. 7 

Valg af bestyrelsessuppleant. Forsamlingen genvælger Annie Sørensen som 

bestyrelsessuppleant for en ny periode 

 

Pnt. 8 

Valg af revisor. Forsamlingen genvælger revisor Niels Jørn Petersen for en ny 

periode. 

 

Valg af revisor suppleant. Forsamlingen genvælger Claus Smed som revisor 

suppleant for den kommen periode  

 

Pnt.9 

Annie Sørensen spørger til dato for hhv. arbejdsdag samt hjælper mødedag. 

Begge dage anvises til Annie senere på aftenen 

 

Jens Dalgaard orienterer om vores gode faste trykkeri Clemens er blevet solgt, 

men vi i bestyrelsen har vedtaget at vores foreningsblad skal forsætte. Nyt 

trykkeri er fundet 

 

Jens Dalgaard efterlyser i samme forbindelse billeder, historier og beretninger 

fra foreningens medlemmer og opfordre til at sende disse til ham her i løbet af 

januar således de kan nå at komme med i bladet. 

 

Jens Dalgaard orienterer om at vi er meget glade for vores nuværende 

sponsorer, og disse vil blive kontakte elektronisk ifb. med fornyelse af 

sponsorater og opfordre foreningens medlemmer til at benytte disse 



 

Jens Thomsen med forslag om at bruge midtersiderne til en kalender. Dette 

tager vi til os og går videre med. 

 

Lars Stentebjerg orienterer omkring det forgangne års riffelprøver, samt evt. 

øget aktivitet i 2024 og 2025 på riffelbanen. 

Lars Stentebjerg har ligeledes undersøgt mulighederne for jagtfeltskydning og 

det er ikke helt så let at komme i nærheden af som først antaget, bl.a. pga. 

militærets nedlukning af baner rundt omkring i landet, men projektet er ikke 

opgivet 

 

Annie Sørensen fortæller, at Nordisk Safari klub tilbyder jagtfeltskydning 

Ørum Mollerup kan tilbyde jagtfeltskydning og ligeledes i Karup 

 

Ref. Lars Stentebjerg 
           

                


